
FAU møte Løvås Oppveksttun 05.06.24 

TILSTEDE: 

Rektor Nils Einar 

1 A Benedicte 

1 B Nina 

2 A  

2 B Ståle 

3 A Stine 

3 B Yavuz 

4 A Camilla 

4 B  

5 A Sigrid 

5 B Hilde 

6 A Vibeke 

6 B Kjersti 

7 A Mads 

 

DEL 1: 

Rektor sin gjennomgang:   

 Rektor takker FAU for flott arbeid på 17.mai 

Økonomi og ressurser til neste 
skoleår 

Nye lærere på 1. trinn og 4 trinn. 4 har fått fast ansettelse. 
Har fått penger (mulig til å ansette en til). 
Vanskelig med økonomien. 
Fagarbeidere og assistenter. Helt ned på bunn av det som er 
godkjent. Har barn med behov som må få oppfølging. 
Prioriterer de som har behov  
 
SFO – 4 nye i SFO – en har fått fast stilling de som er der. 3 ut og 
2 nye inn. 80% og 50% stillinger. 
Her også er det magert med økonomi til å ansette 
 
Mange som vil begynne på Løvås 250 elever max til høsten 253 – 
42 inn på 1. trinn. Barn i 1. som har søsken her men bor ikke 
innenfor skolekretsen vår og da må de på en annen skole. Det er 
veldig trist å ikke få til. 
 
Det står mye på økonomi. 
Trinn som slås sammen til høsten:  3 . trinn 
Området rundt Løvås vokser. Vi kan risikere at det blir mye 
arbeidspress på de som er her og det kan føre til sykemeldinger. 

Men…det er god stemning på skolen, lavt sykefravær       

Saker  
Prideflagg i skolen. Rektor er nøytral til det. Kan diskuteres til 
neste år.  
 

Kvalitetsoppfølgingsmøtet Skolen jobber videre med Elevmedvirkning: hva skal 
elevmedvirkning være på Løvås. Hvordan se det igjen i skolen.  
Få til opplæring av lekser, informasjon til foreldre, være 
tydeligere i budskapet. Smart oppvekst 
Vi følger opp dette til neste år.  
 

 

  



DEL 2: 

FAU gjennomgang  
 

 

FAU Fyllingsdalen/Natteravn Vibeke og Camilla har vært på felles FAU møte med resten 
av barne- og ungdomskoler i Fyllingsdalen som gjelder 
samarbeid med Natteravnene. I Fana har de dette forankret 
i FAU’ene. Vibeke og Camilla gjennomgår hva det innebærer 
for oss. Alle i FAU gir stemme og alle er enig i at dette er noe 
vi vil være med på. FAU på 6. og 7. trinn er det ansvarlige 
kontaktpunktet for natteravn og foreldre, og stiller i 
medlemsutvalget for natteravnene. Vibeke sender ut 
informasjon i Vigilo. Så tar vi og informerer om dette til 
høsten på foreldremøter.  

Økonomi FAU gikk med overskudd på 17. mai Dette er bra og kan 
brukes til mye gøy for barna til neste år.  
Vi starter tidlig høst med Fondsøking (helst før september 
møtet). 
Vibeke har bankkort. Stine har kontantkassene 

 
7. trinn avslutning 

Vibeke informerer Mads om at de får får 7000 av FAU til noe 

kjekt på avslutningen.  

Års hjul Vi gjennomgår årshjul til neste skoleår 
 
Nytt på agenda er: 
 
Elevrådet skal være med 2 ganger i året på FAU møter 
Kveldskole på høsten 
Halloween eller Karneval for 1-5 trinn 
Nærmere kontakt med andre FAU som skal være med på 
sokkedans slik at vi får lettere vakter 
 

 


